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     Verslag van  Aanwezig   
Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Ton Schreuders; Barend Tamerus; Gerke Mulder;  
Jaco van der Quast; Ton van Rijn (gast);  
Robin Kersbergen; Nathalie Peppink; Florian Schoemaker 
(gem. B-R); Agenda-lid: Johan Buurman.  
 

Notulist  Afwezig   
Jaco van der Quast  - 
Datum  Ons kenmerk    
18-12-2024  Verslag d.d. 16-12-2024 
K.c.     
Archief, aan- en afwezigen.  
 

Onderwerp     
Dorpsteamvergadering d.d. 16 december 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 
Opening en mededelingen 
Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor wethouder Robin Kersbergen, 
Nathalie Peppink en Florian Schoemaker van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk en 
verder ook voor Ton van Rijn, inwoner van Reeuwijk-Brug. Er zijn geen afwezigen.   
 
De aanwezige dorpsteamleden en vertegenwoordigers van de gemeente stellen zich 
voor aan Ton van Rijn. Ton is op eigen verzoek vanavond aanwezig bij de 
vergadering om kennis te nemen van de activiteiten van het dorpsteam.  
 
Ingekomen stukken/e-mails: 
Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 
deze vergadering. Het in de tabel vermelde document over een extra uitlaatplek voor 
honden betreft een te bespreken punt voor deze vergadering.   

   
Verslag vorige vergadering d.d. 2 september 2024 
Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Er zijn enkele op- en 
aanmerkingen. Deze zullen worden verwerkt in de definitieve versie. 
 
De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen 
terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.  
Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 
vergadering, worden uit de lijst verwijderd. 
 
Veiligheid en verkeer 
Barend stelt het Handhavingsprogramma 2024-2025 aan de orde in aanwezigheid 
van wethouder Robin Kersbergen. Barend mist een duidelijke verslaglegging van 
feiten om de effectiviteit van de handhaving binnen onze gemeente goed te kunnen 
beoordelen. Een voorbeeld van ineffectieve handhaving is wat hem betreft het 
toepassen van spoedeisende bestuursdwang op het onjuist aanbieden van een paar 
kartonnen dozen. Volgens hem betreft dit een verkeerde prioriteitstelling bij 
handhaving door de gemeente. Wethouder Robin Kersbergen laat weten dat er 
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gekozen is voor spoedeisende bestuursdwang voor afvaldelicten vanwege het 
voordeel van de omgekeerde bewijslast en de mogelijkheid van de gemeente om zelf 
geldboetes te kunnen innen. Wat betreft het Jaarverslag Handhaving 2024 zal hij bij 
het Team Veiligheid informeren of dit bij hen op de radar staat.  
 
Robin Kersbergen laat weten dat de gemeente Bodegraven-Reeuwijk voldoende 
betrokken is bij het plan om de Bodegraafsestraatweg in 2025 tien tot twaalf weken 
af te sluiten in verband met reconstructiewerkzaamheden. Het dorpsteam vraagt om 
effectieve maatregelen om de te verwachten verkeersoverlast voor de inwoners van 
Reeuwijk-Brug zo goed mogelijk te mitigeren. Een belangrijk aandachtspunt betreft 
onder andere langzaam verkeer dat gedurende de afsluiting niet over het fietspad 
kan rijden maar ook niet over rijksweg A12.  De toegangen tot het Plassengebied 
mogen geen sluipverkeer dus overlast opleveren.   
 
Duurzaamheid 
Florian Schoemaker neemt namens de gemeente het woord om de actuele stand van 
zaken toe lichten betreffende de implementatie van de gemeentelijke strategie voor 
de energietransitie. Eerste prioriteit binnen onze gemeente heeft het besparen op 
energiegebruik door middel van isolatie van woningen en het opwekken van energie 
met extra zonnepanelen op daken en op land. Buurtbatterijen kunnen in sommige 
gevallen helpen, met name bij nieuwbouw en grote bedrijfsgebouwen. 
In 2025 start een uitgebreid isolatieprogramma waarbij woningeigenaren zullen 
worden gestimuleerd met bouwtechnisch advies en subsidies om passende 
maatregelen te nemen. Er is door de gemeente een externe partij geselecteerd die 
dit programma gaat trekken. De gemeente werkt verder aan het voor particulieren 
vereenvoudigen van vergunningaanvragen voor dakisolatie onder andere waar het 
gaat om voldoende rekening houden met vleermuizen en andere diersoorten. Een 
gemeente dekkende inventarisatie van het al dan niet aanwezig zijn van beschermde 
diersoorten in gebiedsdelen moet hierbij gaan helpen.  
In 2025 zal door de gemeente een warmteprogramma worden uitgewerkt met als 
doel het verwarmen van woningen op termijn aardgasvrij te maken. Voldoende 
isolatie in woningen is hiervoor een belangrijke randvoorwaarde.  
De gemeente heeft recent haar CO2 uitstoot in kaart gebracht en 800 ton CO2 
uitstoot bespaard met het afsluiten van een nieuw groene stroom contract. Verder 
wordt nagedacht over het verder elektrificeren van het wagenpark.  
 
Het dorpsteam heeft op 24 november jl. in de Ark een bijeenkomst bijgewoond 
betreffende het stimuleren van elektrisch varen op de Reeuwijkse Plassen. Deze werd 
georganiseerd door het Dorpsteam Plassengebied. Naast enkele vertegenwoordigers 
van leveranciers van producten voor elektrisch varen bleek helaas slechts een kleine, 
selecte groep sloepeigenaren op bij deze bijeenkomst af te komen.   
 
Sociaal Domein en Wonen 
Ton heeft de afgelopen periode weer de nodige energie gestoken in het nader 
betrekken van de gemeente en Mozaïek Wonen bij het initiatief “Rietveldwoningen 
buurt”. Recent heeft de organisatie “Kern met Pit” een subsidie van EUR 1000,- 
toegezegd. Wel wordt hiervoor een zogenaamde “pitch” presentatie van de resultaten 
verwacht op 18 januari a.s. in Oegstgeest. Ton kan waarschijnlijk niet aanwezig zijn 
bij deze presentatie en zoekt daarvoor een vervanger.  
De gemeente heeft twee locaties aangewezen die geschikt zouden kunnen zijn voor 
het plaatsen van een grote Rietveldstoel als kunstobject.  
Renske Koster is als streetart-kunstenaar bereid gevonden een muurschildering te 
gaan plaatsen op de zijgevel van een Rietveldwoning. Eke stelt voor om een gesprek 
met haar te plannen over de opties en kosten van uitvoering. Ton laat weten dat er 
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nog onduidelijkheid is over de effecten van een muurschildering op de 
vochthuishouding in de betreffende woning. Een bouwkundige van Mozaïek Wonen 
kan hierover op korte termijn hopelijk duidelijkheid verschaffen. Alternatief voor een 
muurschildering zou een informatiebord kunnen zijn zoals reeds aanwezig op een 
muur van een woning in de Van Goghstraat.  
 
Het dorpsteam is teleurgesteld over het feit dat zij uit de KoBR over het plan voor 
woningbouw in de Reeuwijkse Poort heeft moeten vernemen en niet vooraf hierover 
door de gemeente is geïnformeerd. Graag wordt zij inzake dit project door de 
gemeente als participant gezien in het kader van de Omgevingswet. Volgens Robin 
Kersbergen zal de projectontwikkelaar naar verwachting voldoende ruimte bieden 
voor participatie door omwonenden bij de verdere planuitwerking 
   
Openbare Ruimte 
Het dorpsteam heeft contact opgenomen met de gemeente over de onlangs nieuw 
aangebrachte verlichtingsarmaturen op de Koebrug. Deze waren geplaatst zonder dat 
vooraf hierover was afgestemd, zoals eerder toegezegd. Uit navraag bleek het een 
proef te zijn en er nog een keuze gemaakt moest worden. De gemeente gaat nu op 
advies van het dorpsteam de uitvoeringsvariant aan de Bodegraven-zijde van de 
brug ook aan de Goudse kant plaatsen.  
 
Vanuit de bewonersactiegroep voor een extra plek in Reeuwijk-Brug om honden los 
te kunnen laten lopen, is het onlangs vernieuwde Treebord parkje als nieuwe honden 
uitlaat veldje genoemd. Hoewel het aan de gemeente is om aan deze wens gehoor te 
geven, zou het dorpsteam het volstrekt onlogisch vinden wanneer de recente groen 
investering in het Treebord parkje teniet zou worden gedaan met de aanleg van een 
uitlaatplek voor honden. Het opknappen zou een desinvestering zijn geweest in het 
kader van het herstel van de biodiversiteit in de bebouwde omgeving. Het dorpsteam 
wordt graag vooraf door de gemeente geïnformeerd over de eventuele toewijzing van 
een nieuwe locatie.    
 
Bij de bewonersinformatie vanuit de gemeente over de herinrichting van de Notaris 
D’Aumerielaan is helaas vergeten om het dorpsteam mee te nemen. Hierdoor was 
het dorpsteam onvoldoende in de gelegenheid te participeren bij de planvorming. 
Besloten bleek inmiddels om de herinrichting in drie fasen uit te voeren. Bij elke fase 
lijkt voor een andere wegconstructie(opbouw) en inrichting van de wegvakken te 
worden gekozen. Wat betreft het middenstuk van de laan had het dorpsteem graag 
gezien dat er andere keuzes gemaakt waren met betrekking tot parkeren. 
 
Communicatie 
Nu de participatienota gereed is, vraagt het dorpsteam zich af hoe de nieuwe 
regelgeving merkbaar tot verbetering zal leiden voor de inwoners van onze 
gemeente. In dit kader is input geleverd voor de op 12 december jl. gehouden 
besloten Raadsconferentie. Volgens Robin Kersbergen is het tijdens deze bijeenkomst 
vooral gegaan over woningbouw versnelling binnen Bodegraven-Reeuwijk en ideeën 
die hiervoor van buiten de gemeentelijke organisatie waren aangeleverd. Onduidelijk 
is nu wat er door de gemeente is gedaan met de input vanuit ons dorpsteam over 
het verbeteren van bewonersparticipatie. Robin zal dit navragen. 
 
Jaco geeft zijn toelichting op een nieuw speerpunt van het dorpsteam voor 2025. Dit 
betreft het versterken van de band tussen dorpsteam en bestaande organisaties in 
Reeuwijk-Brug zoals verenigingen, stichtingen, etc. Hiertoe zal telefonisch dan wel 
per e-mail contact worden gezocht met vertegenwoordigers van deze organisaties. 
Helaas kan de gemeente het dorpsteam niet voorzien van een overzichtslijst met 
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contactgegevens zoals voorheen jaarlijks beschikbaar werd gesteld in de 
Gemeentegids. De Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) maakt het 
verstrekken van contactgegevens praktisch onmogelijk. Het dorpsteam zal daarom 
zelf op zoek moeten gaan op internet. Mogelijk kan Chat GPT hierbij helpen.  
 
Projecten 
Op dit moment lopen er geen projecten waarmee het dorpsteam zich bezighoudt.  
Het bouwproject Bunderhof start in 2025. 

 
Rondvraag 
• Ton Schreuders merkt op dat er op 5 april 2025 in De Ark een 

duurzaamheidsmarkt wordt georganiseerd waarop het dorpsteam zich kan 
presenteren. 

• Gerke vraagt waarom de bomen in de Van Goghstraat kunnen blijven staan 
ondanks de ophoging terwijl aan de Erasmusweg alle bomen ondertussen zijn 
gekapt voor de herinrichting. Aangenomen mag worden dat deze keuze 
gebaseerd is op een deskundige bomeninventarisatie voorafgaand aan de 
werkzaamheden.   

• Eke meldt dat het dorpsteam van de gemeente een uitnodiging heeft ontvangen 
voor de nieuwjaarsreceptie op maandag 6 januari 2025 vanaf 20.00 uur in De 
Brug 

• Ton van Rijn laat weten tijdens deze avond een positieve indruk te hebben 
gekregen van het functioneren van het dorpsteam. Hij laat weten bereid te zijn 
om zich aan te sluiten bij het dorpsteam en zal daarom bij de eerstvolgende 
vergadering weer aanwezig zijn.   

 
Afsluiting 
Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op 
maandag 3 februari 2025 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
 
Ons motto voor 2025: 
Het gaat er niet om wie je bent, maar wie je kent! 
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Actielijst 
Actienr. Omschrijving Door Status 
22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-12-04 Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Gereed 

 

24-03-06 Een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  
opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 
kennis te maken met de betreffende contactpersonen.   

EVH / 

JQU 

Gepland 

 

24-05-03 Dorpsteam actief betrekken bij inspraakrondes conform de 
participatieverordening, dus niet simpelweg als dorpsbewoners. Dit 
punt aanhangig maken binnen de gemeentelijke organisatie. 

Gem. 

(RKE) 

Gereed 

24-05-04 Wens dorpsteam tot een verbeterde aanpak van de BOA’s in 
Reeuwijk-Brug inbrengen bij de aanstaande behandeling in het 
College van het Handhaving Uitvoering Protocol.   

Gem. 

(RKE) 

Gereed 

24-05-07 Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in 
Reeuwijk-Brug op gang te brengen. 

EVH Gepland 

 

24-07-02 De Rietveldstichting een brief te laten sturen naar de gemeente met 

een warm pleidooi voor het initiatief van het dorpsteam. 

TSC Gereed 

24-07-05 Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 

2025 het buitenspel “The Hunt” te organiseren in Reeuwijk-Brug. 

Allen Gepland 

    

24-09-01 Het dorpsteam informeren over de actuele stand van zaken rond het 

Thema Duurzaamheid, met name waar nu concreet aan gewerkt 

wordt. Ook of de gemeente hierbij wil blijven samenwerken met de 

Dorpsteams.  

Gem. 

(Florian, 

Nienke) 

Gereed 

24-09-03 Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de 

Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel 

bij betrokken kunnen worden.  

EVH Gepland 

24-09-04 De uitvoering participatienota, met name de communicatie hierover 

aan bewoner aan de orde stellen in het voorzittersoverleg a.s. 

november. 

EVH Gereed 

24-09-05 Terugkoppelen of de functionaliteit van Overheid.nu gebruikt kan 

worden door de gemeente om effectiever met inwoners te 

communiceren over beleid en uitvoeringsplannen.  

Gem. Gereed 

 

24-11-01 Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan 

van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman 

Gem. Gepland 

24-11-02 Het dorpsteam vraagt de gemeente Bodegraven-Reeuwijk haar 

standpunt duidelijk kenbaar te maken bij de initiatiefnemer van het 

plan om de Bodegraafsestraatweg 10 tot 12 weken af te sluiten. 

Gem.  Gereed 
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24-11-03 Navraag doen naar de haalbaarheid van een informatietafel over 

architect Rietveld en zijn “om-en-om woningen”. 

TSC Loopt 

24-11-04 Het dorpsteam vooraf informeren over de eventuele toewijzing van 

een nieuwe hondenuitlaatplek n.a.v. bewonersinitiatief 

Gem. Vervalt, zie 

24-12-04 

24-11-05 Duidelijkheid verschaffen of de nieuwe verlichting armaturen aan 

beide zijden van de Brug dezelfde uitvoering krijgen en of het 

dorpsteam in de uiteindelijke keuze mag participeren. 

Gem. Gereed 

24-11-06 Bij een eventuele vergunningaanvraag voorkomen dat de 

monumentale woning ’s-Gravenbroekseweg 8a wordt gesloopt 

Gem. Gereed 

24-11-06 Navraag doen bij Cees Kool naar de exacte aanplantlocatie van de 

100boom100 nabij Landal Reeuwijkse Plassen 

JQU Gereed 

 

24-12-01 Wat betreft het Jaarverslag Handhaving 2024 zal hij bij het Team 

Veiligheid informeren of dit goed op de planning staat.  

Gem. Gereed 

24-12-02 Oplossing vinden voor langzaam verkeer dat gedurende de 

wegafsluiting Bodegraafsestraatweg niet over het fietspad kan rijden 

en ook niet over rijksweg A12.     

Gem. Gepland 

24-12-03 Vervanger voor Ton vinden voor de “Kern met pitch” presentatie op 

18 januari a.s. in Oegstgeest.   

EVH / 

TSC 

Gereed 

24-12-04 Het dorpsteam wil graag vooraf door de gemeente worden 

geïnformeerd over de eventuele toewijzing van een nieuwe honden 

uitlaatplek.    

Gem. Gepland 

24-12-05 Duidelijkheid verschaffen wat door de gemeente is gedaan met de 

input vanuit het dorpsteam over het verbeteren van 

bewonersparticipatie. 

Gem. Gepland 

    

    

 
 


